[bookmark: _GoBack]Академия бизнеса EY приглашает руководителей компаний и департаментов, сотрудников сферы HR,  а также финансовых специалистов принять участие в мастер-классах и презентациях Академии бизнеса EY по лидерству, повышению личной и командной эффективности и программы MBTI®:

· Мастер-класс «Стресс-менеджмент» 30 июня 2015 года в 10.00 в Москве
· Вебинар «MBTI в программах развития персонала и презентация сертификационной программы MBTI Step I» 2 июля 2015 года в 12.00 в дистанционном формате
· Вебинар «Бесконфликтная коммуникация для финансовых специалистов» 13 июля 2015 года в 11.00 в дистанционном формате.

Участие бесплатное. Регистрация обязательна:
https://webforms.ey.com/Content/vwWFPreview/RU/ru/Academy_MBTI_Step_I_Presentation?OpenDocument

Подробная информация: 
Ольга Цопова, Марина Гоциридзе 
academy-support@ru.ey.com
+ 7 (495) 755 9700
www.ey.com/cis/softskills




EY Academy of Business invites heads of companies and departments, HR employees and financial specialists to participate in EY Academy of Business master-classes and presentations on Leadership, team and personal effectiveness and MBTI® program: 

· Master-class “Stress-Management” 30 June 2015 from 10.00 in Moscow
· Webinar “MBTI in programs for personnel development and MBTI Step I Qualification program” 2 July 2015 from 12.00 in distance format
· Webinar “Conflict free communication for financial specialists” 13 July 2015 from 11.00 in distance format.

Participation is free. Registration is required:
https://webforms.ey.com/Content/vwWFPreview/RU/ru/Academy_MBTI_Step_I_Presentation?OpenDocument


Detailed information: 
Olga Tsopova, Marina Gotsiridze
academy-support@ru.ey.com
+ 7 (495) 755 9700
www.ey.com/cis/softskills


